

Title (en)

APPARATUS FOR THE MAINTENANCE OF PNEUMATIC TOOLS.

Title (de)

EINRICHTUNG ZUR UNTERHALTUNG VON PNEUMATISCHEN GERÄTEN.

Title (fr)

APPAREIL POUR L'ENTRETIEN D'OUTILS PNEUMATIQUES.

Publication

EP 0262200 A1 19880406 (FR)

Application

EP 87902358 A 19870409

Priority

FR 8605254 A 19860410

Abstract (en)

[origin: FR2597008A1] The apparatus is comprised of a case (10) containing at least one tank (11), which is preferably divided into compartments, containing at least one product for the treatment and/or maintenance of pneumatic tools. A dispensing member (11) is mounted between an upstream mouth-piece (13) intended to be connected to a compressed air source or generator and an outlet mouth-piece (14) intended to be connected to a pneumatic tool. Said member contains a unique injection nozzle connected by means of different conduits and valves to the tank (11), said nozzle being intended to inject into the pressure air stream traversing the mouth-pieces (13 and 14) said treatment and/or maintenance product contained in the tank (11).

Abstract (fr)

L'appareil se compose d'un boîtier (10) contenant au moins un réservoir (11), de préférence compartimenté, contenant au moins un produit de traitement et/ou d'entretien des outils pneumatiques. Un organe distributeur (11) est monté entre un embout amont (13) destiné à être connecté à une source ou un générateur d'air comprimé et embout de sortie (14) destiné à être raccordé à un outil pneumatique. Cet organe contient une buse d'injection unique raccordée au moyen de différents conduits et de vannes au réservoir (11), cette buse ayant pour but d'injecter dans le courant d'air sous pression traversant les embouts (13 et 14) ledit produit de traitement et/ou d'entretien contenu dans le réservoir (11).

IPC 1-7

F16N 7/34

IPC 8 full level

F16N 7/34 (2006.01)

CPC (source: EP)

F16N 7/34 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8706324A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2597008 A1 19871016; FR 2597008 B1 19880715; EP 0262200 A1 19880406; WO 8706324 A1 19871022

DOCDB simple family (application)

FR 8605254 A 19860410; CH 8700040 W 19870409; EP 87902358 A 19870409